
Zápisnica z jedenásteho rokovania Mestského zastupiteľstva v Rajci 

konaného dňa 13.12.2023 

Prítomní: 10 

Neprítomní: 3 

 

Prítomných poslancov bola nadpolovičná väčšina, mestské zastupiteľstvo bolo 

spôsobilé rokovať a uznášať sa. Zasadnutie otvoril a viedol primátor mesta, Mgr. Peter Hanus. 

Rokovanie mestského zastupiteľstva bolo zvolané s nasledovným návrhom programu: 

 

1. Otvorenie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice, schválenie programu 

2. Dodatok č. 1 k VZN č. 2/2021 o podmienkach a kritériách prideľovania a užívania 

nájomných bytov vo vlastníctve Mesta Rajec  

3. Dodatok č. 3 k VZN č. 3/2020 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými 

stavebnými odpadmi na území mesta Rajec 

4. Dodatok č. 4 k VZN č. 1/2011 o zvláštnom užívaní ciest, miestnych komunikácií a 

verejných priestranstiev   

5. Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Rajec  č. 15/2023 o ovzduší a o poplatkoch za 

znečisťovanie ovzdušia  

6. Uplatnenie predkupného práva - MDDr. Zubalová Michaela  

7. Zásady poskytovania jednorazovej dávky v hmotnej núdzi 

8. Návrh výšky stravnej jednotky – stravného v Domove vďaky v zriaďovateľskej 

pôsobnosti Mesta Rajec 

9. Návrh VZN č. 16/2023 o dani z nehnuteľnosti 

10. Rozpočtové opatrenia o zmene rozpočtu oznámením 

11. Návrh rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajec na roky 2024 – 2026 

Odborné stanovisko hl. kontrolórky k návrhu rozpočtu 

12. Odpísanie nevymožiteľnej nedaňovej pohľadávky 

13. Rôzne – Plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja na roky 2023-2027 

14. Návrh plánu kontrolnej činnosti hl. kontrolórky na I.polrok 2024 
15. Interpelácie 

16. Diskusia 

17. Rôzne 

a) Prerokovanie Rozhodnutia jediného spoločníka – TSMR, s.r.o. 

b) Termíny zasadnutí MZ na rok 2024 

c) Zriadenie vecného bremena – ZŠ, ul. Lipová 2 

 

P. Kavec mal poznámku k prerokovaniu bodu 17.a) Rozhodnutie jediného spoločníka, navrhol, 

aby bol tento bod prerokovaný až na ďalšom zasadnutí MZ. Ako dôvod uviedol, že predtým 

bol poslancom predstavený nový konateľ, Ing. Mucha, ale teraz tomu tak nebolo. 

Primátor odpovedal, že TSMR, s.r.o. potrebujú tento problém riešiť od 1.1.2024.  Dodal, že 

v materiáloch tento bol poslanci písomne nemali predložený. 

Mgr. Augustín sa spýtal, či nemôže byť navrhovaná konateľka len dočasne poverená a či bude 

uskutočnené výberové konanie. 

P. Kavec požadoval dať do uznesenia, že p. Janžová bude dočasne poverená do doby, kedy 

bude výberové konanie. A mal by byť stanovený termín výberového konania. 
 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 



za: 10 proti: 0 zdržal sa: 0 

Mgr. Šupka, p. Kadurik, p. Matejka, Ing. 

Blažeková, p. Pekara, Ing. Pekara, p. 

Poljačková, Mgr. Augustín, Ing. Jasenovec, p. 

Kavec 

  

 

Schválené uznesenia: 

94/2023 – Dodatok č. 1 k VZN č. 2/2021 

95/2023 - Dodatok č. 3 ku VZN č. 3/2020 

96/2023 – Dodatok č. 4 k VZN č. 1/2011 

97/2023 – VZN č. 15/2023 

98/2023 - Zásady poskytovania jednorazovej dávky v hmotnej núdzi 

99/2023 – hodnota stravy pre obyvateľov DV 

100/2023 – VZN č. 16/2023 

101/2023 – rozpočtové opatrenia o zmene rozpočtu oznámením 

102/2023 – rozpočet na rok 2024 a viacročný rozpočet na roky 2024 – 2026 

103/2023 – odpustenie nevymožiteľnej pohľadávky – MC - USIP, s.r.o. 

104/2023 - Spoločný program rozvoja Združenia obcí Rajecká dolina na roky 2023-2027 

105/2023 - Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta na I. polrok 2024 

106/2023 – Rozhodnutie jediného spoločníka – zmena konateľa TSMR, s.r.o. 

107/2023 - termíny riadnych zasadnutí na rok 2024 

108/2023 – zmluva o zriadení vecného bremena – ZŠ, Lipová 2, Rajec 
 

R o k o v a n i e: 

            

1. Otvorenie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice, schválenie programu 

Primátor mesta určil za overovateľov zápisnice Radoslava Kadurika a Jána Kavca. Za 

zapisovateľku určil Alenu Uríkovú. 

 

2. Dodatok č. 1 k VZN č. 2/2021 o podmienkach a kritériách prideľovania a užívania 

nájomných bytov vo vlastníctve Mesta Rajec  

Návrh dodatku predniesla poslancom Ing. Ivana Bahledová, ved. odd. investičnej výstavby 

a ŽP. 

Počas rokovania o 16.09 h prišla Mgr. 

Repková – počet poslancov 11. 

 

Predložený návrh Dodatku č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu Mesta Rajec č. 

2/2021 o podmienkach a kritériách prideľovania a užívania nájomných bytov vo vlastníctve 

Mesta Rajec upravuje výšku nájomného pre byty, ktoré boli postavené s podporou štátu. 

V Prílohách poslanci obdržali určenú výšku nájomného v jednotlivých bytových domoch, ktorá 

sa stanovuje v zmysle Opatrenia  MF SR č. 01/R/2008 v znení opatrení č. 02/R/2008 a č. 

01/R/2011, a ktorá nesmie prekročiť 5 % z obstarávacej ceny bytu.  

Vec bola prerokovaná na zasadnutí komisie výstavby a životného prostredia a finančnej 

komisie, ktoré odporučili schváliť predkladaný dodatok. 

Ing. Pekara – tento návrh VZN bol prerokovaný na spoločnom zasadnutí finančnej komisie 

a komisie výstavby a ŽP. Základný princíp navýšenia je ten, aby sme mohli čerpať finančné 

prostriedky na opravu a údržbu priestorov v BD. 

Nakoľko sa do diskusie nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

 



Mestské zastupiteľstvo 

1. prerokovalo 

návrh Dodatku č.1 ku Všeobecne záväznému nariadeniu Mesta Rajec č. 2/2021 o podmienkach 

prideľovania a užívania nájomných bytov vo vlastníctve Mesta Rajec 

2. sa uznáša  

na Dodatku č.1 ku Všeobecne záväznému nariadeniu Mesta Rajec č. 2/2021 o podmienkach 

prideľovania a užívania nájomných bytov vo vlastníctve Mesta Rajec. 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 11 proti: 0 zdržal sa: 0 

Mgr. Šupka, p. Kadurik, p. Matejka, Ing. 

Blažeková, p. Pekara, Ing. Pekara, p. 

Poljačková, Mgr. Augustín, Ing. Jasenovec, p. 

Kavec, Bc. Repková 

  

 

3. Dodatok č. 3 k VZN č. 3/2020 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými 

stavebnými odpadmi na území mesta Rajec 

Návrh dodatku predniesla poslancom Ing. Ivana Bahledová. 

Uvedený dodatok vychádza z potreby znížiť množstvo objemného odpadu, ktorý je potrebné 

pred uložením na skládku odpadov dotriediť a znížiť jeho objem uložením do zberných 

kontajnerov. 

Vec bola prerokovaná na zasadnutí komisie výstavby a životného prostredia a finančnej 

komisii, ktoré odporučili schváliť predkladaný dodatok. 

P. Kavec poukázal na to, že vo VZN je uvedené, že občania Rajca môžu odovzdávať tento 

odpad len v sobotu od 08.00 do 12.00 h, čo je veľmi krátky čas, ktorý občan na vývoz odpadu 

má. Apeloval na to, aby sa pridal ešte jeden deň na vývoz tohto odpadu, resp. nájsť riešenie. 

Primátor odpovedal, že sa jedná o veľké množstvo odpadu a nie všetok odpad pochádza 

z Rajca. Poplatok za KO sa premietol do ceny.  

P. Kavec poukázal na to, že jeden deň je nepostačujúci a bude sa tam tvoriť rada ľudí, ktorí si 

budú chcieť odviezť stavebný odpad. 

Ing. Bahledová odpovedala, že množstvo stavebného odpadu sa bude viac kontrolovať, aj na 

základe občianskeho preukazu. 

Primátor uviedol, že ak sa ukáže potreba pridania ďalšieho dňa, mesto to bude riešiť. 

P. Kavec súhlasil so všetkými argumentami, ale jediný problém vidí vo veľmi úzkom časovom 

priestore. Navrhol, aby sa pridal ešte jeden deň, napr. streda, a to na tri hodiny. 

Počas rokovania o 16.21 h odišiel Mgr. 

Augustín – počet poslancov 10. 

 

Ing. Pekara dodal, že ak to nebude stačiť, na budúcom MZ sa príjmu iné otváracie hodiny, resp. 

rozšírenie týchto hodín. 

Nakoľko sa do diskusie už nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo 

1. prerokovalo 

návrh Dodatku č.3 ku Všeobecne záväznému nariadeniu Mesta Rajec č. 3/2020 o nakladaní 

s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území mesta Rajec 

2. sa uznáša 

na Dodatku č.3 ku Všeobecne záväznému nariadeniu Mesta Rajec č. 3/2020 o nakladaní 

s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území mesta Rajec. 

 



Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 10 proti: 0 zdržal sa: 0 

Mgr. Šupka, p. Kadurik, p. Matejka, Ing. 

Blažeková, p. Pekara, Ing. Pekara, p. 

Poljačková, Bc. Repková, Ing. Jasenovec, p. 

Kavec 

  

 

4. Dodatok č. 4 k VZN č. 1/2011 o zvláštnom užívaní ciest, miestnych komunikácií a 

verejných priestranstiev   

Návrh dodatku predniesla poslancom Ing. Ivana Bahledová. 

Uvedený dodatok vychádza z potreby aktualizovať sadzobník poplatkov za uvedenie miesta 

výkopu do pôvodného stavu. 

Návrh dodatku bol prerokovaný na zasadnutí komisie výstavby a životného prostredia 

a finančnej komisie, ktoré odporučili schváliť predkladaný dodatok. 

Nakoľko sa do diskusie nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie. 
 

Mestské zastupiteľstvo 

1. prerokovalo 

návrh Dodatku č. 4 k Všeobecne záväznému nariadeniu Mesta Rajec č. 1/2011 o zvláštnom 

užívaní ciest, miestnych komunikácií a verejných priestranstiev 

2. sa uznáša  

na Dodatku č. 4 k Všeobecne záväznému nariadeniu Mesta Rajec č. 1/2011 o zvláštnom užívaní 

ciest, miestnych komunikácií a verejných priestranstiev. 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 10 proti: 0 zdržal sa: 0 

Mgr. Šupka, p. Kadurik, p. Matejka, Ing. 

Blažeková, p. Pekara, Ing. Pekara, p. 

Poljačková, Bc. Repková, Ing. Jasenovec, p. 

Kavec 

  

 

5. Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Rajec  č. 15/2023 o ovzduší a o poplatkoch za 

znečisťovanie ovzdušia  

Návrh VZN č. 15/2023 predniesla poslancom Ing. Ivana Bahledová. 

Navrhované nové VZN vychádza z prijatého nového Zákona č. 190/2023 Z. z. o poplatkoch za 

znečisťovanie ovzdušia.  

Týmto novým zákonom č. 190/2023 Z. z. o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia bolo prijaté 

množstvo zmien v oblasti ochrany ovzdušia, ktoré nadobúdajú účinnosť od 01.01.2024. Z toho 

dôvodu musí byť nahradené v súčasnosti platné Všeobecne záväzné nariadenie mesta Rajec č. 

5/2011 o ovzduší a o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia.  

Podstatnou zmenou nového VZN je pre Mesto Rajec, že v zmysle ust. § 5 ods. 7 zákona č. 

190/2023 Z. z. o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia poplatok za emisie neplatí 

prevádzkovateľ malého zdroja znečisťovania ovzdušia, ak výška ročného poplatku za emisie 

podľa § 3 ods. 4 vyššie uvedeného zákona je menej ako 100 €. 

Nakoľko sa do diskusie nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo 

1. prerokovalo  

návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Rajec č. 15/2023 o ovzduší a o poplatkoch za 

znečisťovanie ovzdušia 



2. sa uznáša  

na Všeobecne záväznom nariadení Mesta Rajec č. 15/2023 o ovzduší a o poplatkoch za 

znečisťovanie ovzdušia. 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 10 proti: 0 zdržal sa: 0 

Mgr. Šupka, p. Kadurik, p. Matejka, Ing. 

Blažeková, p. Pekara, Ing. Pekara, p. 

Poljačková, Bc. Repková, Ing. Jasenovec, p. 

Kavec 

  

 

6. Uplatnenie predkupného práva - MDDr. Zubalová Michaela  

Návrh na uplatnenie predkupného práva predniesla poslancom Ing. Ivana Bahledová. 

MDDr. Michaela Zubalová predložila mestu Rajec ponuku na predaj nebytové priestory 

priestoru s príslušenstvom z dôvodu, že mesto má predkupné právo na predmetné 

nehnuteľnosti. V zmysle zmluvne dohodnutých podmienok je vlastníčka v prípade predaja 

nebytového priestoru s príslušenstvom povinná tieto nehnuteľnosti  ponúknuť na predaj mestu  

Rajec, za cenu stanovenú znaleckým posudkom,  ktorý zabezpečí Mesto Rajec. Žiadateľka 

v žiadosti uviedla, že v prípade, ak Mesto Rajec si svoje predkupné právo neuplatní, predmetný 

priestor má záujem žiadateľka predať priamo zubnému lekárovi z okolia Rajca spolu so 

zariadením a vybavením zubnej ambulancie. Pre účel stanovenia ceny nebytového priestoru č. 

5 na prízemí budovy Poliklinika súp. č. 200 mesto v zmysle dohodnutých zmluvných 

podmienok objednalo znalecký posudok, ktorý vyhotovil znalec Ing. Igor Brezianský, Žilina,  

dňa 13.11.2023, ktorým bola stanovená  všeobecná hodnota predmetu prevodu vlastníctva 

sumou 37 000 €. 

Žiadosť bola prerokovaná na komisii výstavby a ŽP a finančnej komisii, ktoré neodporučili 

schváliť ponuku na uplatnenie predkupného práva. 

P. Kavec sa spýtal, prečo komisie neodporučili uplatniť si predkupné právo mesta. 

Ing. Pekara odpovedal, že keby si mesto uplatnilo predkupné právo, priestory by sa odkúpili, 

ale bez zariadenia. V záujme mesta je to, aby zubná ambulancia bola zabezpečená. Ak by si 

mesto uplatnilo predkupné právo, muselo by riešiť nového zubára. Ale MDDr. Zubalová je 

dohodnutá s iným záujemcom, bude to rozumnejšie aj pre mesto aj pre občanov mesta. Je isté, 

že služba bude zabezpečená. 

P. Kavec poukázal na to, že mesto chcelo mať čo najväčší podiel priestorov v budove 

Polikliniky.  

Primátor odpovedal, že sú prázdne priestory po JUDr. Gelatkovi, mesto chce zabezpečiť detskú 

lekárku. Z jeho pohľadu je vysoko pravdepodobné, že v priestoroch MDDr. Zubalovej bude 

naďalej poskytovaná zubná starostlivosť. Keby mesto trvalo na odkúpení, bol by jeden problém 

vo financiách a druhý problém – mesto by nevedelo tieto priestory využiť. 

Nakoľko sa do diskusie už nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo 

1. Berie na vedomie  

ponuku zaevidovanú pod č. 6558/2023 zo dňa 09.11.2023, ktorú doručila na MsÚ MDDr. 

Michaela Zubalová, r. Stránska, Školská 18/35, 013 13 Rajecké Teplice, z titulu existencie 

zmluvne dohodnutého predkupného práva mesta Rajec, podľa zmluvy V 2935/2015, na predaj: 



- Podielu  1/1 nebytového  priestoru č. 5, ktorý sa nachádza  na prízemí, v 1 vchode  

v budove Polikliniky súp. č. 200, postavenej na pozemku CKN parc. č. 1102, a 

podielu 307/7550 priestoru na spoločných častiach a spoločných zariadeniach 

domu, na príslušenstve a spoluvlastníckeho podielu  307/7550 k pozemku CKN 

parc. č. 1102, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 764 m2, v kat. úz. Rajec, 

evidovaného  v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Žilina, katastrálnom 

odbore, na liste vlastníctva č. 2410, na ktorom je v časti C LV k vlastníkovi 

evidovanému pod  poradovým číslo 47 zapísaná ťarcha – predkupné právo  

v prospech  Mesta Rajec podľa  č. V 2935/2015 – 463/15. 

2. Schvaľuje 

uplatnenie  predkupného práva Mesta Rajec  na kúpu ponúkaného:  

- podielu  1/1 nebytového  priestoru č. 5, ktorý sa nachádza  na prízemí, v 1 vchode  

v budove Polikliniky súp. č. 200, postavenej na pozemku CKN parc. č. 1102, a 

podielu 307/7550 priestoru na spoločných častiach a spoločných zariadeniach 

domu, na príslušenstve a spoluvlastníckeho podielu  307/7550 k pozemku CKN 

parc. č. 1102, zastavaná plocha a nádvorie o výmere  764 m2, v kat. úz. Rajec, 

evidovaného  v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Žilina, katastrálnom 

odbore, na liste vlastníctva č. 2410 vedenom pre katastrálne územie a obec Rajec, 

na ktorom je v časti C LV k vlastníkovi evidovanému pod  poradovým číslo 47 

zapísaná ťarcha – predkupné právo  v prospech  Mesta Rajec podľa  č. V 2935/2015 

– 463/15,  

od vlastníka MDDr. Michaela Zubalová, r. Stránska, Školská 18/35, 013 13 Rajecké Teplice, 

za kúpnu cenu 37 000.eur (slovom: tridsaťsedemtisíc eur), ktorá bola určená znaleckým 

posudkom č. 95/2023, vyhotoveným  dňa 13.11.2023 znalcom Ing. Igorom Brezianským, evid. 

č. 910 327, Žilina. 

3. Schvaľuje, 

aby  náklady spojené s prevodom vlastníctva v plnom rozsahu zaplatilo  mesto Rajec. 

4. Poveruje 

primátora mesta, aby s predávajúcou dohodol zmluvné podmienky, uzavrel a podpísal v mene 

Mesta Rajec Kúpnu zmluvu. 

 

Tento návrh nebol prijatý počtom hlasov: 

za: 1 proti: 0 zdržal sa: 9 

p. Kavec  Mgr. Šupka, p. Kadurik, p. Matejka, 

Ing. Blažeková, p. Pekara, Ing. Pekara, 

p. Poljačková, Bc. Repková, Ing. 

Jasenovec 

 

7. Zásady poskytovania jednorazovej dávky v hmotnej núdzi 

Návrh zásad predniesla poslancom MZ Mgr. Sláva Kurtová, sociálna pracovníčka. 

Mestskému zastupiteľstvu v Rajci sa predkladá návrh Zásad poskytovania jednorazovej dávky 

v hmotnej núdzi. Uvedené zásady boli upravené v súlade so zákonom č. 417/2013 Z. Z. 

o pomoci v hmotnej núdzi a nahrádzajú zásady, ktoré boli schválené MZ v Rajci uznesením č. 

172/2009.  

Návrh Zásad poskytovania jednorazovej dávky v hmotnej núdzi bol prerokovaný na 

zasadnutí sociálno-zdravotnej komisie, ktorá ich odporučila schváliť. Taktiež finančná komisia 

odporučila ich schválenie. 

Nakoľko sa do diskusie nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

 



Mestské zastupiteľstvo v Rajci 

1. prerokovalo  

návrh Zásad poskytovania jednorazovej dávky v hmotnej núdzi. 

2. schvaľuje 

Zásady poskytovania jednorazovej dávky v hmotnej núdzi.  

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 10 proti: 0 zdržal sa: 0 

Mgr. Šupka, p. Kadurik, p. Matejka, Ing. 

Blažeková, p. Pekara, Ing. Pekara, p. 

Poljačková, Bc. Repková, Ing. Jasenovec, p. 

Kavec 

  

 
8. Návrh výšky stravnej jednotky – stravného v Domove vďaky v zriaďovateľskej 

pôsobnosti Mesta Rajec 

Návrh výšky stravnej jednotky predniesla poslancom Ing. Monika Brezániová, ved. 

ekonomického odd. 

Vedenie Domova vďaky navrhuje úpravu výšky stravnej jednotky pre klientov Domova 

vďaky, pre stravníkov z Rajca a pre cudzích stravníkov v zmysle schváleného VZN Mesta 

Rajec č. 14/2023 o poskytovaní sociálnych služieb a výške úhrady za sociálne služby 

poskytované v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Rajec.  

Návrh výšky stravnej jednotky bol prerokovaný na sociálno-zdravotnej komisii 

a finančnej komisii, ktoré odporučili návrh výšky stravnej jednotky schváliť. 

Nakoľko sa do diskusie nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Rajci 

1. schvaľuje s platnosťou od 1.1.2024  

a) hodnotu stravy pre obyvateľov Domova vďaky pri celodennej strave racionálnej, šetriacej 

(žlčníkovej) a diabetickej v sume 9,00 € 

b) obed pre stravníkov (s dovozom) v zmysle VZN č. 14/2023 časť II Čl. VI. bodu A ods. 1 

písm. a), b) a c) v sume 4,00 € 

c) obed DIA pre stravníkov (s dovozom) v zmysle VZN č. 14/2023 časť II Čl. VI. bodu A ods.1  

písm. a), b) a  c) v sume  4,50 € 

d) obed - strava racionálna pre zamestnancov v zmysle VZN č. 14/2023 časť II čl. VI. bodu A 

ods. 1 písm. d)  v sume 3,50 € 

e) obed pre cudzích stravníkov (bez dovozu) v zmysle VZN č. 14/2023 časť II čl. VI.  bodu A 

ods. 1 písm. e), f), g) a h)  v sume 5,50 € 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 10 proti: 0 zdržal sa: 0 

Mgr. Šupka, p. Kadurik, p. Matejka, Ing. 

Blažeková, p. Pekara, Ing. Pekara, p. 

Poljačková, Bc. Repková, Ing. Jasenovec, p. 

Kavec 

  

 

9. Návrh VZN č. 16/2023 o dani z nehnuteľnosti 

Návrh VZN predniesla poslancom Ing. Monika Brezániová. 

Návrh VZN č. 16/2023 o dani z nehnuteľnosti rieši úpravu sadzieb pre pozemky, stavby a byty  

v k.ú. mesta Rajec s účinnosťou od 01. januára 2024.  



Mestom Rajec boli sadzby dane z nehnuteľností prostredníctvom VZN č. 3/2022 schválené 

Mestským zastupiteľstvom naposledy dňa 15.12.2022 s účinnosťou od 01.01.2023. Teraz je 

opätovne predložený návrh na zmenu sadzieb v dani z nehnuteľnosti a tiež je vyčíslený 

medziročný nárast sadzby v percentách. 

Predložený návrh VZN o dani z nehnuteľnosti bol prerokovaný vo finančnej komisii, ktorá ho 

odporučila schváliť. 

Nakoľko sa do diskusie nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Rajci 

1. prerokovalo  

návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Rajec č. 16/2023 o dani z nehnuteľnosti 

2. sa uznáša 

na Všeobecne záväznom nariadení Mesta Rajec č. 16/2023 o dani z nehnuteľnosti. 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 10 proti: 0 zdržal sa: 0 

Mgr. Šupka, p. Kadurik, p. Matejka, Ing. 

Blažeková, p. Pekara, Ing. Pekara, p. 

Poljačková, Bc. Repková, Ing. Jasenovec, p. 

Kavec 

  

 
10. Rozpočtové opatrenia o zmene rozpočtu oznámením 

Rozpočtové opatrenia o zmene rozpočtu oznámením predniesla poslancom Ing. Monika 

Brezániová, ved. ekonomického oddelenia.  

Rozpočtové opatrenia boli prerokované vo finančnej komisii, ktorá ich odporučila MZ 

zobrať na vedomie. 

Nakoľko sa do diskusie nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo 

I. berie na vedomie 

a) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 55/2023 v príjmovej a výdavkovej 

časti rozpočtu a programového rozpočtu Domova vďaky 

b) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č.56/2023 v príjmovej a výdavkovej 

časti rozpočtu a programového rozpočtu Základnej umeleckej školy  

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 10 proti: 0 zdržal sa: 0 

Mgr. Šupka, p. Kadurik, p. Matejka, Ing. 

Blažeková, p. Pekara, Ing. Pekara, p. 

Poljačková, Bc. Repková, Ing. Jasenovec, p. 

Kavec 

  

 

11. Návrh rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajec na roky 2024 – 2026 

Odborné stanovisko hl. kontrolórky k návrhu rozpočtu 

Návrh rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajec na roky 2024 – 2026 predniesla 

poslancom Ing. Monika Brezániová. 



Rozpočet na rok 2024 je zostavený v súlade so zákonom č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy  a o zmene a doplnení niektorých zákonov a zákonom  

č. 493/2011 Z.z. o rozpočtovej zodpovednosti v členení na predchádzajúce dva kalendárne 

roky, schválený rozpočet bežného roka, očakávanú skutočnosť bežného roka a návrh rozpočtu 

na 3 nasledujúce roky.  

Návrh rozpočtu je zostavený ako programový, t.j. zdôrazňujúci vzťah medzi rozpočtovými 

výdavkami a očakávanými výstupmi a výsledkami realizovaných rozpočtových programov 

a podprogramov.  

V návrhu je rozpočtovaných 14 programov, ktoré obsahujú podprogramy slúžiace k plneniu 

zámeru jednotlivých programov, v rámci nich sú porovnané ciele z predchádzajúcich rokov 

a návrh na roky 2024 až 2026. 

Hlavná kontrolórka mesta písomne predložila poslancom Odborné stanovisko k návrhu 

viacročného rozpočtu mesta Rajec na roky 2024 – 2026. 

Finančná komisia navrhovaný rozpočet prerokovala a odporúča ho schváliť. 

P. Kavec uviedol, že mu stále chýba niekoľko základných vecí, ktoré boli prezentované vo 

volebných programoch poslancov a primátora – vízia, ambícia a pod. (chcú rozvíjať šport, 

rozvíjať ihriská, podporovať kultúru). Ale on ani v jednom roku nevidí žiadnu víziu. 

Ing. Brezániová uviedla, že rok 2024 bude veľmi ťažký, bude sa musieť sporiť, šetriť, uťahovať 

opasky. Na kapitálové výdavky veľa financií nebude. Všetci chcú, aby sa mesto naďalej 

rozvíjalo a budovalo. 

P. Kavec súhlasil s vyjadrením Ing. Brezániovej, ale zároveň ju požiadal, aby mu ukázala, 

v ktorej kapitole je nejaká vízia oproti iným rokom. 

Ing. Brezániová odpovedala, že mesto čakajú pozemkové úpravy, malo by sa pokračovať 

v územnom pláne, projekty tak, ako sú postavené zmluvy, mesto je členom 7 alebo 8 združení, 

musí si vybrať, kde zostáva (ZMOS alebo Únia miest). 

Primátor uviedol, že v meste sa zanedbalo nenormálne veľa vecí. Za rok sa nedá všetko 

zachrániť. Budovanie skládky – proces trvá už 6 rokov, teraz sa bude dokončovať. Poliklinika 

je v havarijnom stave, čo sa týka údržby bytov – tečú strechy a pod. Mesto rieši, čo je 

najsúrnejšie. Robí sa projekt na kompostáreň. Urobí sa projekt na obnovu mestského múzea. 

Ľudia bývajú v mestských bytoch v nie vhodných podmienkach. V minulosti bolo obdobie, keď 

sa hýrilo. Niektoré veci sú na troj až štvorročné obdobie. Dorobilo sa multifunkčné ihrisko. 

Vízia je taká, že mesto nemá zdroje, sledujú sa výzvy a mesto sa do nich zapája. Nemôže sa 

povedať, že sa nič neplánuje a nerobí, mesto má plány, ale momentálne sa hasí veľa vecí. 

P. Matejka poukázal na to, že rok dozadu bol nastavený tak, že tam boli nulové položky. 

Primátor informoval, že keby mestu nebolo prišlo zo štátu 240.tis. € na ukrajincov, tak na konci 

roka by sa musel schvaľovať úver. Tieto peniaze zachránili mnohé samosprávy, mnohé mestá. 

Inak tie škrtania by boli razantnejšie. Chod mesta bol zabezpečený nadštandardne a neprenášala 

sa záťaž na obyvateľov. 

P. Kavec to však vidí inak. Z jeho pohľadu je rozpočet je málo ambiciózny, mesto stojí na 

jednom mieste a nevidí tam rozvoj. Spýtal sa, čo je narozpočtované v súvislosti s futbalovým 

štadiónom a ihriskom.  

Ing. Brezániová odpovedala, že v rozpočte sú energie a je to plánované na skutočnosť tohto 

roka. Zmluva bola prehlásená v tomto roku v marci na mesto. 

P. Kadurik dodal, že futbalový klub je mestský, občianske združenie sa vytvorilo kvôli tomu, 

aby sa mohli poberať 2% z dane, aby mesto malo menšie náklady na napr. poplatky. 

P. Kavec sa spýtal, či je naozaj futbalový klub mestský. Primátor odpovedal kladne, na čo p. 

Kavec uviedol, že v tomto prípade by tam malo byť kontrolným orgánom mesto.  

Primátor uviedol, že pokiaľ mesto prestane podporovať klub, tak to zanikne. Chodí tam cca 100 

detí. Dotácia od mesta nepokrýva zďaleka všetko. Môže sa začať diskusia o tom, že by sa 

zmenil kľúč na prideľovanie dotácií.  



P. Kavec poukázal na to, že argumentuje už niekoľko rokov, ako futbal funguje. Jediné, čo sa 

docielilo pod kontrolu, je tenis. Nenamieta, že klub by mal byť alebo nemal byť mestský. Treba 

to dať právne do poriadku. Ak je to mestský klub, poslanci by mali o tom vedieť a mesto by 

tam malo mať svojich zástupcov. Ak je to súkromný klub, tak majú ihrisko prenajaté a platia 

štandardné podmienky medzi dvoma zmluvnými stranami. 

Primátor prisľúbil, že toto preverí a na najbližšom MZ dá informácie. 

P. Kadurik uviedol, že vo futbalovom klube je ako poslanec rok a snažia sa to riešiť, získavať 

financie, aby bolo dobre. Rozpočet je východiskový. Treba reagovať na to, aká je realita.  

Mgr. Šupka dodal, že náklady nepokryje dotácia od mesta a je tam veľa mládeže. Ak mesto 

chce zachovať, aby mládež hrala vysokú súťaž, musí mesto niečo obetovať, aby to bolo na 

nejakej úrovni. Primátor informoval, že mesto tento klub dotuje cca 60%. 

Následne p. Kavec citoval predvolebný program primátora. Dodal, že z jeho pohľadu je 

rozpočet málo ambiciózny, málo vizionársky. 

Ing. Pekara uviedol, že tento rozpočet je východiskový, poslanci diskutujú o jeho základných 

rámcoch. Môžu sa použiť len také finančné prostriedky, ktoré má mesto k dispozícii. Kŕmiť 

tabuľku číslami len preto, aby to vyzeralo ambiciózne, nie je v poriadku. Mesto nemusí len 

kúriť a svietiť. Hovoriť, že Rajec len stagnuje a prešľapuje – na to má právo každý. Aj keď to 

tak nie je. Poslanci diskutujú o rozpočte ako o komplexe čísiel, ako o faktoch a teraz sa to zvrtne 

len na športové kluby. Všetci poslanci, ktorí sú v zastupiteľstve chcú pre mesto len to najlepšie.  

Dodal, že každý má právo na názor a je prekvapený, ako sa k tomuto postavil p. Kavec. 

Rozpočet je potrebné schváliť, aby mesto nešlo do provizória. 

P. Kavec súhlasil, že Ing. Pekara nepovedal nič nové. Osobne si myslí, že každý z poslancov, 

ktorý mali predvolebný program, by ho mali napĺňať. Na upozornenie Ing. Pekaru, že aj p. 

Kavec mal predvolebný program, p. Kavec odpovedal, že on žiaden predvolebný program 

nemal a na adresu primátora dodal, že vízia primátorovho volebného programu nie je v rozpočte 

zohľadnená.  

Následne primátor odovzdal slovo hl. kontrolórke mesta, ktorá predniesla odborné 

stanovisko k návrhu rozpočtu a odporučila ho schváliť. 

Nakoľko sa do diskusie už nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Rajci 

I. berie na vedomie 

a) odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu viacročného rozpočtu a programového 

rozpočtu Mesta Rajec na roky 2024-2026 

b) návrh viacročného rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajec na roky 2024 – 2026 

 

II. schvaľuje 

      rozpočet a programový rozpočet Mesta Rajec na rok 2024 

 



Bežný, kapitálový rozpočet - sumarizácia 
Rozpočet Mesta 

Rajec na rok 2024 

Bežné príjmy spolu: 7 352 635 

Bežné výdavky spolu: 7 218 117 

Schodok/prebytok   

bežného rozpočtu: 134 518 

Kapitálové príjmy spolu: 183 840 

Kapitálové výdavky spolu:  96 783 

Schodok/prebytok   

kapitálového rozpočtu: 87 057 

PRÍJMY SPOLU (bežné + kapitálové): 7 536 475 

VÝDAVKY SPOLU (bežné + kapitálové): 7 314 900 

Schodok/prebytok 221 575 

F I N A N Č N É   O P E R Á CI E *   

Príjmy 186 600 

Výdavky 408 175 

Schodok/prebytok -221 575 

Výsledok hospodárenia 0 

 

 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 9 proti: 1 zdržal sa: 0 

Mgr. Šupka, p. Kadurik, p. Matejka, Ing. 

Blažeková, p. Pekara, Ing. Pekara, p. 

Poljačková, Bc. Repková, Ing. Jasenovec 

p. Kavec  

 

12. Odpísanie nevymožiteľnej nedaňovej pohľadávky 

Návrh na odpísanie nevymožiteľnej nedaňovej pohľadávky predniesla poslancom Ing. 

Monika Brezániová. 

Mesto Rajec v rokoch 2015 až 2019 prenajímalo časť priestorov budovy Radnice 

spoločnosti MC-USIP spol. s r.o. na prevádzkovanie predajne kníh a darčekového sortimentu. 

Spoločnosti postupne v rokoch 2018, 2019 začali narastať nedoplatky z nájmu a za služby 

a mesto pristúpilo k vypovedaniu zmluvy a následnému vymáhaniu vzniknutých nedoplatkov. 

Časť nedoplatkov majiteľka uhradila v zmysle splátkového kalendára, potom bolo vymáhanie 

postúpene cez Advokátsku kanceláriu JUDr. Anny Kecerovej Veselej súdnemu exekútorovi 

JUDr. Jozefovi Matejovi bez ďalšej úhrady nedoplatkov. V lete 2023 bolo advokátskou 

kanceláriou doručené na mesto oznámenie, že spoločnosť MC-USIP spol. s r.o.   so sídlom 

Mládežnícka – internát, 1. poschodie 324/21, 017 01 Považská Bystrica, IČO 36 002 411  bola 

k dátumu 15.03.2023 vymazaná z Obchodného registra. 

V zmysle platných Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta, druhej časti článku 10 

bodu 6) je v právomoci mestského zastupiteľstva odpustiť nevymožiteľnú pohľadávku, ktorej 

hodnota presiahla sumu 200,00 €. 



Suma nesplatených pohľadávok spoločnosti MC-USIP spol. s r.o. k 30.11.2023 predstavuje 

celkovú sumu 1 371,56 € za roky 2018 a 2019. 

Finančná komisia predložený návrh uznesenia prerokovala na svojom zasadnutí a odporúča ho 

MZ schváliť. 

Nakoľko sa do diskusie nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo 

I. schvaľuje 

a) odpustenie nevymožiteľnej pohľadávky z nájmu a za služby za rok 2018 v celkovej výške 

378,51 € voči dlžníkovi: MC-USIP spol. s r.o., so sídlom Mládežnícka – internát, 1. 

poschodie 324/21, 017 01 Považská Bystrica, IČO 36 002 411. 

b) odpustenie nevymožiteľnej pohľadávky z nájmu a služby za rok 2019 v celkovej výške 

993,05 € voči dlžníkovi: MC-USIP spol. s r.o., so sídlom Mládežnícka – internát, 1. 

poschodie 324/21, 017 01 Považská Bystrica, IČO 36 002 411. 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 10 proti: 0 zdržal sa: 0 

Mgr. Šupka, p. Kadurik, p. Matejka, Ing. 

Blažeková, p. Pekara, Ing. Pekara, p. 

Poljačková, Bc. Repková, Ing. Jasenovec, p. 

Kavec 

  

 

13. Rôzne – Plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja na roky 2023-2027 

Plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja predniesol poslancom prednosta MsÚ, Ing. 

Gustáv Mucha. 

Spoločný program rozvoja Združenia obcí Rajecká dolina 2015-2020 bol vypracovaný 

pre 24 obcí a miest Rajeckej doliny a schválený uznesením č. 132/2016 Mestského 

zastupiteľstva v Rajci konaného  dňa 15.12.2016. Program sa vypracúval v súlade so zákonom 

č. 539/2008 Z. z. o podpore regionálneho rozvoja.  

Spoločný program rozvoja Združenia obcí Rajecká dolina je strednodobý programovací 

dokument s časovým horizontom akčného plánu 5 rokov. Dokument bol spracovaný ako 

príručka pre riadenie rozvoja územia ako celku a zároveň pre jeho jednotlivé územné jednotky 

– obce. Dokument a jeho schválenie jednotlivými zastupiteľstvami členských obcí je zároveň 

splnením jedného zo základných predpokladov na predloženie žiadosti obce o poskytnutie 

dotácie zo štátneho rozpočtu a z doplnkových zdrojov (finančné prostriedky z fondov Európskej 

únie). V zmysle platnej legislatívy bude schválený Program otvoreným dokumentom, ktorý sa 

môže dopĺňať a aktualizovať podľa potreby. 

Program rozvoja obce (PRO) alebo tiež Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja 

obce (PHSR) je strednodobý strategický dokument, ktorý sa vypracúva na základe zákona č. 

539/2008 Z. z. o podpore regionálneho rozvoja v znení neskorších predpisov. Vypracovanie 

tohto dokumentu nariaďuje obciam uvedený zákon, pričom obce ho musia mať spracovaný 

obzvlášť v prípade, ak sa uchádzajú o akékoľvek financie z eurofondov alebo o štátne dotácie. 

Z uvedeného dôvodu je potrebné mať tento dokument schválený mestským zastupiteľstvom. 

Návrh na schválenie Spoločného programu rozvoja Združenia obcí Rajecká dolina na roky 

2023-2027 bol prerokovaný na zasadnutí finančnej komisie, ktorá ho odporučila MZ schváliť. 

 

Počas rokovania o 17.15 h odišiel p. 

Matejka – počet poslancov 9. 

 

 



Mestské zastupiteľstvo 

I. schvaľuje 

Spoločný program rozvoja Združenia obcí Rajecká dolina na roky 2023-2027. 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 9 proti: 0 zdržal sa: 0 

Mgr. Šupka, p. Kadurik, Ing. Blažeková, p. 

Pekara, Ing. Pekara, p. Poljačková, Bc. 

Repková, Ing. Jasenovec, p. Kavec 

  

 

14. Návrh plánu kontrolnej činnosti hl. kontrolórky na I.polrok 2024 

Hlavná kontrolórka mesta, Mgr. Jarmila Šutá, predložila mestskému zastupiteľstvu na 

schválenie návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2024. 

 

Počas rokovania o 17.17 h prišiel p. 

Matejka – počet poslancov 10. 

 

Nakoľko sa do diskusie nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo 

I. schvaľuje 

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta na I. polrok 2024. 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 10 proti: 0 zdržal sa: 0 

Mgr. Šupka, p. Kadurik, p. Matejka, Ing. 

Blažeková, p. Pekara, Ing. Pekara, p. 

Poljačková, Bc. Repková, Ing. Jasenovec, p. 

Kavec 

  

 

15. Interpelácie 

Nikto z poslancov nepredniesol interpelácie. 

 

16. Diskusia 

V diskusii p. Kadurik vyjadril pochvalu od občana, ktorá sa týkala akcie v nedeľu, 

10.12.2023 v kostole a následne na radnici mesta. Primátor dodal, že to bola jedna 

z najkrajších akcií. 

 

17. Rôzne 

a) Zmena konateľa TSMR, s.r.o. 

Primátor mesta navrhol zmenu na pozícii konateľa TSMR, s.r.o. Navrhoval odvolať Ing. 

Muchu z funkcie konateľa a do tejto funkcie vymenovať doterajšiu zamestnankyňu, p. Zuzanu 

Janžovú. 

P. Kavec uviedol, že si osobne myslí, že by to malo prejsť aspoň výberovým konaním, malo 

by tam byť uvedené, že konkrétna pani tam bude len dočasne menovaná, kým neprebehne 

výberové konanie. 



Ing. Mucha informoval, že všetci poslanci vedia, aký je rozpočet TSMR, s.r.o. Úväzky 

niektorých zamestnancov boli skrátené a jedným z faktorov šetrenia bolo aj to, že od 1.9.2023 

bol Ing. Mucha konateľom spoločnosti bez mzdy. Tie TSMR, s.r.o. si vyžadujú, aby sa im 

človek plnohodnotne venoval. Pani Janžová bola od samého začiatku pri vzniku TSMR, s.r.o., 

vedie tam účtovníctvo. Dodal, že nespochybňuje názor p. Kavca, len vysvetľuje, že nechcú 

prijímať ďalšieho zamestnanca, takto by bol konateľom človek z radov TSMR, s.r.o. Bez 

ohľadu na to, či bude alebo nebude konateľom, bude nápomocný stále. 

P. Kavec vysvetlil, že on osobne nemá nič proti tej pani, ale nevie, o koho sa jedná a nepozná 

ju. Skôr by bol za to, aby bola iba dočasne poverená dovtedy, kým neprebehne výberové 

konanie. Ak bude jediná, predstaví svoju víziu a to je všetko. 

Primátor vysvetlil, že ide o to, že návrh uznesenia pripravovala JUDr. Kecerová Veselá 

a nevie, či sa môže odsúhlasiť nejaká zmena v navrhovanom uznesení. Navrhol menovať do 

funkcie p. Janžovú a vo štvrtom bode uznesenia (IV.) sa môže doplniť, že poslanci MZ zaväzujú 

vedenie mesta vyhlásiť nové výberové konanie na konateľa TMSR, s.r.o. do 31.03.2024. 

Poslanci s týmto súhlasili, a tak primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 Mestské zastupiteľstvo Mesta Rajec v súlade s ustanovením  článku  7 ods. 4.1. písm. s) Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom mesta, na zasadnutí dňa 13. decembra 2023 

 schvaľuje :  

 Rozhodnutie Mesta Rajec zo dňa 13. decembra 2023, jediného spoločníka spoločnosti  

Technické služby mesta Rajec, s. r. o., IČO 53 708 725, so sídlom Námestie SNP 2/2, 015 22 

Rajec, so 100% majetkovou účasťou, vydané pri výkone pôsobnosti valného zhromaždenia, 

ktorým jediný spoločník:  

I.  

Odvolal Ing. Gustáva Muchu, nar. ......................., rodné číslo ...................., bytom ...................., 

015 01 Rajec, z funkcie konateľa spoločnosti Technické služby mesta Rajec, s. r. o. Deň zániku  

funkcie: 31. decembra 2023 

 

II.  

v súlade s ustanovením článku XII. ods. 12.1. písm. i) zakladateľskej listiny spoločnosti  

menoval  Zuzanu Janžovú, nar. ..................., rodné číslo ........................., bytom 

................................, 015 01 Rajec, do funkcie konateľa spoločnosti Technické služby mesta 

Rajec, s. r. o.   

Deň vzniku  funkcie: 01. januára 2024 

 

III. 

schválil zmenu zakladateľskej listiny spoločnosti Technické služby mesta Rajec, s. r. o. zo dňa 

01. apríla 2021, v úplnom znení  zo dňa 27. apríla 2023, v časti:  

Časť III.  

Článok XIII. 

Konateľ spoločnosti  

13.2.1. Do funkcie konateľa spoločnosti  bol vymenovaný : Ing.  Gustáv Mucha, nar. 

........................., rodné číslo ............................, bytom ........................, 015 01 Rajec. Deň 

vzniku funkcie: 01. mája 2022. Skončenie funkcie 31.12.2023. 

13.2.2. Do funkcie konateľa spoločnosti bola vymenovaná: Zuzana Janžová, nar. ....................., 

rodné číslo .........................., bytom ................................, 015 01 Rajec.  

Deň vzniku funkcie: 01. januára 2024. 

 

Časť VI.  

Článok XXI. 

Záverečné ustanovenia  



21.10. Zmena zakladateľskej listiny je dôsledkom Rozhodnutia jediného spoločníka 

spoločnosti zo dňa 13. decembra 2023, schváleného Uznesením Mestského zastupiteľstva 

Mesta Rajec zo dňa 13. decembra 2023. 

IV. poslanci Mestského zastupiteľstva v Rajci zaväzujú vedenie mesta vyhlásiť nové 

výberové konanie na konateľa TMSR, s.r.o. do 31.03.2024. 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 10 proti: 0 zdržal sa: 0 

Mgr. Šupka, p. Kadurik, p. Matejka, Ing. 

Blažeková, p. Pekara, Ing. Pekara, p. 

Poljačková, Bc. Repková, Ing. Jasenovec, p. 

Kavec 

  

 

b) Termíny zasadnutí MZ na rok 2024 

Primátor navrhol poslancom MZ nasledovné termíny riadnych zasadnutí MZ na rok 2024, 

a to: 15.02., 25.04., 20.06., 08.08., 17.10., 12.12. 

Nakoľko nikto z poslancov nemal námietky voči týmto termínom, primátor predniesol 

návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo 

I. schvaľuje 

termíny riadnych zasadnutí na rok 2024, a to: 

15.02., 25.04., 20.06., 08.08., 17.10., 12.12. 
 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 10 proti: 0 zdržal sa: 0 

Mgr. Šupka, p. Kadurik, p. Matejka, Ing. 

Blažeková, p. Pekara, Ing. Pekara, p. 

Poljačková, Bc. Repková, Ing. Jasenovec, p. 

Kavec 

  

 

c) Zriadenie vecného bremena 

Dňa 30.9.2021 bola uzavretá Zmluva o príspevku na projekt podpory športu – 

rekonštrukcia športového areálu pri ZŠ Lipová – 1. etapa. Predmetom zmluvy je vzájomná 

úprava práv a povinností zmluvných strán pri poskytnutí a použití príspevku na realizáciu 

uvedeného projektu, v zmysle ktorých prijímateľ príspevku – Mesto Rajec, prevzal záväzok 

zabezpečiť pravidelné a udržateľné využívanie projektu multifunkčného ihriska tak, že zriadi 

zmluvou vecné bremeno spočívajúce v užívaní tohto ihriska v prospech subjektov menovite 

uvedených v zmluve. V prípade mesta Rajec sa jedná o ZŠ, Lipová ul., Rajec na účely 

organizácie športových podujatí, súťaží, stretnutí, turnajov a pod. 

Nakoľko sa do diskusie nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Mestské zastupiteľstvo 

I. Berie na vedomie 

a) záväzok mesta Rajec vyplývajúci z Článku VII. Zmluvy o príspevku na projekt podpory 

športu č. Z-2020/001-75 č. 202/247, ktorá bola uzavretá dňa 30.09.2021 medzi 

poskytovateľom: Fond na podporu športu, IČO 52846059 a prijímateľom: Mesto Rajec, 

IČO 00321575, na projekt prijímateľa s názvom: Mesto Rajec – rekonštrukcia 

športového areálu pri ZŠ Lipová – 1. etapa, v znení Dodatku č. 1/ zo dňa 21.02.2022, 

zabezpečiť pravidelné a udržateľné využívanie projektu športovej infraštruktúry na 

účely organizácie športových podujatí, súťaží, stretnutí, turnajov, pretekov alebo iných 

podujatí spojených s pohybovo-rekreačnou aktivitou fyzických osôb v oblasti telesnej 

kultúry, a to počas obdobia 10 rokov odo dňa ukončenia projektu, v rozsahu najmenej 

dve športové podujatia ročne, pričom dĺžka jedného takého športového podujatia nesmie 

presiahnuť tri kalendárne dni. 

b) projekt Mesto Rajec – rekonštrukcia športového areálu pri ZŠ Lipová – 1. etapa, bol 

ukončený dňa 15.08.2023, na pozemku CKN parcela č. 1020/17, ostatná plocha, výmera 

1060 m2, v katastrálnom území a obci Rajec (spôsob užívania pozemku – kód „30“ 

pozemok, na ktorom je ihrisko). Údaj o stavbe športovej infraštruktúry postavenej na 

pozemku CKN parc. č. 1020/17, sa do katastra nehnuteľností osobitne nezapisuje. 

 

1. Schvaľuje 

Uzavretie zmluvy o zriadení vecného bremena „in rem“ medzi povinnou osobou: Mestom 

Rajec a osobou z práva vecného bremena oprávnenou: Základná škola, Lipová 2, 015 01 Rajec, 

IČO: 37 810 910, ktoré bude zriadené v prospech oprávneného z vecného bremena – Základná 

škola, Lipová 2, Rajec, IČO 37 810 910, na zaťaženom majetku vo vlastníctve Mesta Rajec, 

ktorý sa nachádza v katastrálnom území mesta Rajec, na pozemku CKN parcelné č. 1020/17 – 

ostatná plocha o výmere 1060 m2, spočívajúce v povinnosti vlastníka zaťaženého pozemku 

a stavby na tomto pozemku postavenej, strpieť bezodplatné užívanie športovej infraštruktúry 

na účely organizácie športových podujatí, súťaží, stretnutí, turnajov, pretekov alebo iných 

podujatí spojených s pohybovo-rekreačnou aktivitou fyzických osôb v oblasti telesnej kultúry, 

v rozsahu najmenej dve športové podujatia ročne, pričom dĺžka jedného takého športového 

podujatia nesmie presiahnuť tri kalendárne dni. 

Vecné bremeno prechádza na každého ďalšieho nadobúdateľa vecným bremenom zaťaženého 

pozemku a za stavby športovej infraštruktúry na tomto pozemku zriadenej. 

Vecné bremeno sa zriaďuje bezodplatne na dobu 10 rokov. 

 

2. Schvaľuje, 

že poplatky spojené so zriadením vecného bremena a jeho vkladom do katastra nehnuteľností 

bude znášať Mesto Rajec. 

 

3. Poveruje 

Primátora mesta, aby dohodol zmluvné podmienky, uzavrel a podpísal v mene Mesta Rajec 

Zmluvu o zriadení vecného bremena. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 



Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 10 proti: 0 zdržal sa: 0 

Mgr. Šupka, p. Kadurik, p. Matejka, Ing. 

Blažeková, p. Pekara, Ing. Pekara, p. 

Poljačková, Bc. Repková, Ing. Jasenovec, p. 

Kavec 

  

 

Týmto bodom bolo ukončené rokovanie mestského zastupiteľstva. Primátor poďakoval 

prítomným za účasť a zasadnutie o 17.35 h ukončil. 

 

 

Mgr. Peter   H a n u s 

                      primátor mesta 

 

 

 

                Ing. Gustáv   M u c h a 

                                   prednosta MsÚ 

 

 

Overovatelia:  Ján Kavec 

  Radoslav Kadurik 

 

Zapisovateľka: Alena Uríková 

 
 
 
 


